

**Vážení dopravci,**

**v souvislosti s šířením nákazy koronaviru žádáme všechny návštěvníky Vápenky Čertovy schody o dodržování následujících preventivních opatření:**

- **Minimalizovat pohyb osob v prostorách autováhy, nakládek, laboratoře a kantýny**
- **Dodržovat základní hygienická pravidla – důsledné mytí rukou teplou vodou a mýdlem, nebo desinfekčními prostředky**
- **Respektovat vyvěšené popisy a pokyny zaměstnanců VČS**

**Sehr geehrte Kunden,**

**In Zusammenhang mit der Ansteckungsgefahr des Corona-Virus ersuchen wir die Besucher vom Kalkwerk Čertovy schody um Einhaltung der präventiven Maßnahmen:**

- **Minimalisierung der Personenbewegung im Umfeld der Fuhrwerkswaage, der Verladestelle, im Labor und der Kantine**
- **Einhaltung der hygienischen Grundregeln – gründliches Händewaschen mit warmen Wasser und Seife oder mit Desinfektionsmitteln**
- **Respektierung der Aushänge und der Anweisungen des Personals von VČS**

**Dear carriers,**

**In connection with the spread of coronavirus infection, we ask all visitors of Vápenka Čertovy schody (VČS) to abide by the following precaution rules:**

- **Minimize the movement of people within the premises of weighing, loading, laboratories and canteens**
- **Follow basic hygienic rules - thorough washing of hands with warm water and soap or disinfectants**
- **Respect posted descriptions and instructions of VČS employees**

**Drodzy przewoźnicy,**

**W związku z rozprzestrzenianiem się zakażenia koronawirusem prosimy wszystkich odwiedzających zakład Vapenka Čertovy Schody o przestrzeganie następujących środków ostrożności:**

- **Ogranicz do niezbędnego minimum przebywanie w pomieszczeniach do ważenia, załadunku, laboratorium i stołówkach**
- **Przestrzegaj podstawowych zasad higieny – konieczne jest dokładne mycie rąk ciepłą wodą z mydłem lub środkami dezynfekującymi**
- **Przestrzegaj opublikowanych przepisów i instrukcji pracowników VČS**